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ORG.0012.13.2023 

 

PROTOKÓŁ Nr  53/2023 

 

z wspólnego Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Problemowo-

Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja odbytego w dniu  18 grudnia 2023 r. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1200. 

 

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Irena Wakuluk 

4) Roman Pawłowski 

 

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji 

2) Mieczysław Bartosiuk 

3) Aleksander Putko  

 

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2) Jerzy Olesiuk 

3) Tomasz Leoniuk 

4) Zenon Podbielski  

5) Aleksander Dubiński 

6) Anna Jaroszuk 

7) Izabela Marzena Jurczak 

 

Nieobecni członkowie komisji:  

1) Grzegorz Wiktoruk 

/Listy obecności w załączeniu/   Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2) Pani Maria Szatyłowicz - Skarbnik  

3) Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

4) Pani Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu Rozwoju Gminy, 

5) Pani Katarzyna Kruszewska – pracownik Urzędu Gminy, 

6) Pan Norbert Jadczuk – pracownik Urzędu Gminy.   

 

    Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Zbigniewowi 

Mirosławowi Olesińskiemu  – Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

 Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – wnioskował o wprowadzenie do porządku posiedzenia 

rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektu uchwał: 
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- uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego 

oraz  

- uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku. 

 

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował, aby 

wnioskowane projekt uchwał rozpatrzyć kolejno w punkcie 2 pkt. 16 i 17. 

 

 Więcej uwag do porządku posiedzenia i wnioskowanych zmian nie wniesiono. 

 

 W wyniku jawnego głosowanie 13 za, 1 głosem wstrzymujący się w obecności 14 członków 

Komisje podjęły o wprowadzeniu projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego do porządku obrad.  

 

W wyniku jawnego głosowanie 12 za, 2 głosami wstrzymujący się w obecności 14 członków 

Komisje podjęły o wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku. 

 

 W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący, 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia po zmianach. 

 

 W wyniku jawnego głosowania porządek posiedzenia został przyjęty 12 głosami za, 2 

głosami wstrzymującymi się w obecności 14 radnych, w następującym brzmieniu: 

 

Tematem posiedzenia po wprowadzonych zmianach : 

1.  Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

1) Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

2.   Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

1) Zmiany w budżecie gminy na 2023 r. 

2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2028, 

3) Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2024-2028, 

4) Uchwalenie budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2024, 

5) Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2023-2027, 

6) Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-

Stacja, 

7) Zmiany uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych Gminy Nurzec-

Stacja,  

8) Ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 

Straż Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja, 

9) Przyjęcia Wieloletniego Programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

10) Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

11) Określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2024-2028, 

12) Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej, 
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13) Określenia szczególnych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich. 

14) Przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej, 

15) Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja. 

16) Zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego  

17)  Niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku. 

3.   Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

 

 Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński 

– Przewodniczący obrad.  

 

 Uwag informacji o wynikach do analizy oświadczeń majątkowych Komisje nie wniosły.  

 

Do punktu 2-go: 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja. 

Pan Jerzy Olesiuk – członek Komisji Problemowo - Budżetowej zapytał czy w związku z zapisami 

w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. będą zwalniani nauczyciele?  

 

 Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zapisy dotyczą jedynie wtedy gdy jest 

likwidowana placówka edukacyjna bądź kiedy nauczyciel odchodzi na wcześniejszą emeryturę.  

  

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 

Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 r. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
 

Do p. punktu 2-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2023-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 3. 

 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2024-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2024-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2024-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 4. 
 

Do p. punktu 4-go: 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

 Dyskusja. 

 

Pan Aleksander Putko - członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zapytał jakie drogi są ujęte w 

załączniku nr 3 poz. 5 dotyczącym zadań inwestycyjnych na 2024 rok? 

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w załączniku nr 2 do Zarządzenia Wójta w 

sprawie projektu uchwały dotyczącej uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok znajdują się 

wyjaśnienia. Opisane jest, że inwestycja ta dotyczy przebudowy trzech dróg w Augustynce. 

  

Pan Jerzy Olesiuk -  członek Komisji Problemowo – Budżetowej, zapytał czy przewidziane jest 

położenie instalacji wodociągowej w Nurczyku? 

 

Pan Piotr Jaszczuk- Wójt Gminy wyjaśnił, że są to środki pozyskane na realizację zadań z 

związanych z budową kanalizacji i wodociągów. W tej sprawie nie zostały jeszcze podjęte 

zdecydowane decyzje. 

 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 

Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy na 2024 r. 
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W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  

gminy na 2024 r. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 5. 
 

Do p. punktu 5-go: 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem  Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027 przedstawiła Pani Irena Kowalewicz - Kierownik 

Referatu Rozwoju Gminy. 

 

 Dyskusja. 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek komisji Problemowo-Budżetowej, zapytał dlaczego kwoty 

utrzymania mieszkań z zasobu Gminy Nurzec-Stacja nie maleją w związku z ich sprzedażą?  

Pani Irena Kowalewicz - Kierownik Referatu Rozwoju Gminy, wyjaśniła, że wiąże się to  

z obecnym wzrostem inflacji w naszym kraju.  

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 

Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem  Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 6. 

 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Irena Kowalewicz - Kierownik 

Referatu Rozwoju Gminy. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 7. 
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Do p. punktu 7-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Irena Kowalewicz - Kierownik Referatu Rozwoju 

Gminy. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych Gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w zmiany uchwały w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg gminnych Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straż Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani 

Katarzyna Kruszewska – pracownik Urzędu Gminy. 

 

 Dyskusja. 

 

Pan Jerzy Olesiuk – członek Komisji Problemowo-Budżetowej zapytał jakie były stawki 

wcześniejsze?  

 

Pani Katarzyna Kruszewska – wyjaśniła, że stawka wynosiła 25 zł za gotowość i udział w działaniach 

oraz 10 zł za szkolenie. 

 

Pan Tomasz Leoniuk – członek Komisji Problemowo-Budżetowej wniósł wniosek o zmianę 

proponowanych stawek.  Z kwoty 25 zł na 30 zł w związku z gotowością i udziałem w działaniach 

oraz z 10 zł na 15 zł za udział w szkoleniach.  

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący obrad poddał wniosek formalny pod 

głosowanie oraz przyjęcie projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 7 głosami za, 5 głosami wstrzymującymi się, 2 głosami 

przeciw, w obecności 14 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straż 

Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja z wprowadzonymi zmianami.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 9. 

 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie Przyjęcia Wieloletniego Programu „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028 przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 
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 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie Przyjęcia Wieloletniego 

Programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie Przyjęcia Wieloletniego Programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 przedstawiła Pani Elżbieta 

Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 11. 

 

 Pan Zbigniew Mirosław Olesiński  - Przewodniczący obrad ogłosił 5 minutową przerwę.  

 

 

Do p. punktu 11-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2024-2028 przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 
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żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 12. 

 

Do p. punktu 12-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Pani Elżbieta 

Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie nadania statutu Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 13. 

 

Do p. punktu 13-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczególnych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich przedstawiła Pani 

Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie Określenia szczególnych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

usług sąsiedzkich. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie Określenia szczególnych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 14. 

 

Do p. punktu 14-go: 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej 

przedstawił Pan Norbert Jadczuk – pracownik Urzędu Gminy.  
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 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

korzystania z górki saneczkowej. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z 

górki saneczkowej. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 15. 

 

Do p. punktu 15-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja przedstawił 

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący obrad. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcie planu pracy Rady 

Gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Gminy 

Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 16. 

 

 

Do p. punktu 16-go: 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie pasa 

drogowego  przedstawiła Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za zajęcie pasa drogowego. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie 

pasa drogowego. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 17. 

 

 

Do p. punktu 17-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 

2025 roku przedstawił przedstawiła Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku. 
 

W wyniku jawnego głosowania 4 głosami za, 7 głosami przeciw, 2 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 13 członków Komisje negatywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku . 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 18. 

 

 

Do punktu 2-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski:  

 

Pan Tomasz Leoniuk - członek Komisji Problemowo-Budżetowej wniósł o podjęcie działań ze 

strony Urzędu Gminy celem zabezpieczenia przed atakującymi wilkami w Moszczonie Pańskiej.  

 

Pan Jerzy Szpański - członek Komisji Problemowo- Budżetowej życzył wszystkim Wesołych Świąt 

Bożego Narodzenia. Poinformował również, że nie może być obecny na obradach sesji Rady Gminy.  

 

Pan Kamil Grzyb - członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zapytał czy poruszany wcześniej 

temat braku ogrzewania w autobusach szkolnych dowożących dzieci został już rozwiązany? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy poinformował, że usterka została już naprawiona.   

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Kinga Drobisz                Zbigniew Mirosław Olesiński 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


